

DAY 01 Singapore/Chiangmai (Meals on Board/Dinner)

Assemble at Changi International Airport for your flight to Rose of the North – Chiangmai. Upon arrival, meet your local representative. Take a challenge to view the exquisite **Doi Suthep Temple** by climbing the 300 steps of the winding dragon or cruise to the top via the tramcar (Optional). A spectacular view of Chiangmai and its enriching – frosted hill can be enjoyed from the temple compound. Next, enjoy your **Khantoke Dinner** which let you know the Northern Thai food and the culture through LANNA style performance.

DAY 02 Chiangmai (Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, visit **Elephant Camp**. In the Camp, there will be shows by elephants. Next, proceed to **Royal Flora Garden** which is Chiangmai's tribute to King phumipol in the year of his Majesty's Diamond Jubilee Celebration. After lunch, we proceed to the **Orchid & Butterfly Farm**. On display are a profusion of blooms of all varieties, shapes, colors, and prices, you could bring any of these back by just paying a few baht for the common strains or a few hundred thousand for the rare and exotic species. Before we end the tour for the day, we will visit the **Home Industry** which sell products like silk, cotton, jewellery, woodcarving, silverware and so on.

DAY 03 Chiangmai / Chiangrai / Chiangmai (Breakfast / Lunch / Dinner)

For your day tour to Chiangrai., transfer to **White Temple (Wat Rong Khun)** – it is the realization of a dream for Thailand's noted artist, Mr Chalemchai Kositpipat, who designed and is supervising the construction of the beautiful white temple and its many statues of figures based on religious beliefs. Next, proceed to **Golden Triangle**. This is a place where border of Thailand, Laos and Burma meets. You will then continue to **Mae Sai** – the northern most district of Thailand. There are many shops selling an assortment of Myanmar shoes and souvenirs. You will have a short visit to **Hot Spring** along the way back to Chiangmai.

DAY 04 Changmai / Bangkok (Breakfast)

After breakfast, explore the beauty of Chiangmai at your own leisure before you proceed to airport for your domestic flight to Bangkok and you will meet our local representative and transfer to your hotel.

Day 05 Bangkok / Pattaya (Breakfast/Lunch/Dinner)

Morning: visit the Choa Phraya River where you can observe the daily bustling activities of the famous **Floating Market** and the colorful village of the Klongs. A stop will be made at the splendid Wat Arun – Sparkling Temple of Dawn. The 79 meters tall Prang is compassed of a brick core embedded with millions of fragments of Chinese porcelain. En route to **Pattaya**, stopover at the latest attraction – **Sriracha Tiger Zoo** to discover the world's greatest tiger zoo with hundred of tigers and Asia's largest crocodile farms with more than 60,000 crocodiles around. Enjoy yourself in a variety of animal shows (*Crocodile Wrestling Show, Pig racing, Amazing Tiger Show and the excitement of "Scorpion Queen" – a sexy lady with thousand of poisonous scorpions.*) Upon arrival in Pattaya, check – in to your hotel. This evening, you can enjoy a Buffet Dinner and watch the spectacular **ALANGKARN** show. The entire project includes prototype Hexa Stage Theatre, Cultural Rostrum and a Restaurant. ALANGKARN is aiming towards a new concept of presenting the Thai Culture to dlientes, instead of the standard Thai traditional dancing that could easily be founded elsewhere. The unique features are the combination of multidimension technique presentation through the use of multi-colored laser show, real surrounds sound system and more.

Day 06 Pattaya (Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, get into your beach gears and hop onto the Friendship Boat to the **Coral Island**. For those who are looking for *exciting water adventures* why not try the jet – skiing, parasailing and other sea – sports at an economy rate. After that, we will proceed to **Noon Nooch Village**. After that, we will proceed to **Noon Nooch Village**. It is a tradition theme park featuring Thai tradition dances, Thai wedding shows, Sword fighting and Elephant performances. Tonight, enjoy yourself with the most splendid show in town – **Alcazar Cabaret**, the largest male impersonation troupe on the earth (optional). ****Top up \$15/Adt for amend Noon Nooch Village to Just spa package****

DAY 07 Pattaya / Bangkok (Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, visit the **Snake Farm** in Bangkok where various species of poisonous snakes are reared and how their deadly venom are extracted. After which, proceed to Bangkok's latest theme park **Dream World** (Dream World Plaza, Dream Garden, FantasyLand, and Adventure Land).

DAY 08 Bangkok / Singapore (Breakfast)

Morning, we will depart for Bangkok International Airport for your flight back to Singapore with fond memories of your holiday with **Wingo Travel**.

1. 新加坡 – 清迈 (机上用餐, 晚餐)

集合于新加坡樟宜机场, 乘搭豪华客机飞往曼谷后, 转机至飞往泰国第二大城市“清迈”。抵达清迈后, 将乘车前往游览避暑胜地素贴山。登上蜿蜒弯曲的三百多级龙阶的泰国传奇双龙寺, 在山顶金碧辉煌的皇官佛寺俯视仙境般的大自然美景, 可利用闲暇时间购买这里的土产纪念品。晚上, 享用晚餐和传统表演, 之后送往酒店休息。

2. 清迈 (早, 午, 晚餐)

早餐后, 前往游览大象营, 在那可观赏大象独特的表演和自费骑大象。之后前往皇家花园—乃泰王送给皇太后的生日礼物, 素有东方瑞士之称, 各种绿意生气的花花草草, 美不胜收。午餐后, 续参观游览胡姬园和蝴蝶园。那有成千上万的胡姬花种。过后, 去参观清迈著名的家庭式手工艺品厂如泰丝, 纸伞, 漆器, 瓷漆及藤具等等。

3. 清迈 – 清莱 – 清迈 (早, 午, 晚餐)

用过早餐后, 将乘车前往清莱。这是一个蕴藏着丰富传统艺术文化, 浓厚礼节习俗。继代相传的村落。沿路可欣赏泰国北部陡峭的山崖谷地, 风光明媚, 令人心胸欢畅, 接着到灵光寺—这栋充满现代风格的建筑是泰国首席艺术家 Charlermchai Khositphiphat 所设计及监督完成。庙堂外观装饰镜子碎片, 山形窗则装饰着 Nagas(多头蛇和幽异世界之神秘), 大象及伞等形状。之后前往世界闻名如毒品, 鸦片生产地之金三角, 一个富有神秘色彩的名胜地。接着到美赛泰国与緬甸的边界, 让您亲身体会, 身历其境。而且, 在那还可购买到各种土产及纪念品。随后去参观热泉园后回返清迈。

4. 清迈—曼谷 (早餐)

早餐后, 如还有剩余时间, 可再继续寻找适合您的活动。然后由专人送往机场, 乘搭内陆班机飞往曼谷。抵达曼谷后, 再由专人接送前往酒店后, 自由活动。

5. 曼谷—芭提雅 (早, 午, 晚餐)

早餐后, 接送往码头乘搭长尾船漫游具有“东方威尼斯”之称的水上市场, 于湄南河上, 水上小贩乘坐舢舨售卖水果, 饮料及各种其他土产, 别有一番风味。沿河而下, 参观泰国最宏伟及富盛名的郑王庙或称黎明寺。此寺庙乃镶嵌数以千计的玻璃碎片及瓦片, 在阳光照射下晶莹剔透、灿烂生辉接着前往著名的四面佛, 续程前往芭提雅, 最大之老虎园及鳄鱼园参观。拥有八万余条热带大鳄鱼和百多只驯服的可与游客亲密相处的老虎、大群的骆驼、迷里马、袋鼠等动物及观看人鳄相斗的精彩表演。傍晚, 我们续程到 ALANGKARN。用完自助晚餐后, 欣赏 ALANGKARN 所安排的泰国传统文化舞蹈表演。

6. 芭提雅 (早, 午, 晚餐)

今天早上, 您可穿上简便的上衣短裤及拖鞋, 前往沙滩乘游艇到珊瑚岛, 在这里您可自费驾驶小快艇畅游碧海碧波之上, 也可乘气伞翱翔于大海蓝天之间或到岛上的射击场考考您的射击技术及眼力。之后, 或到农诺村观赏泰国文化表演, 节目包括传统婚礼习俗、民族舞蹈、斗鸡、剑击、大象表演操作等等。离开之前, 尝一尝泰国椰子水。晚餐后, 将为您安排观赏老少咸宜, 闻名于世的精彩人妖歌舞表演及其他节目。(自费) ****额外付费 15 元/每人从 Noon Nooch Village 改至世外桃源 SPA ****

7. 芭提雅—梦幻世界—曼谷 (早, 午, 晚餐)

今天早上抵达曼谷后, 参观梦幻世界这个世界级的快乐园地, 诸位可以接触到广泛触目有趣的环境和有 30 种以上的游戏还可以欣赏灿烂夺目, 精彩绝伦的各种表演。

8. 曼谷—新加坡 (早餐)

早餐后, 您尚有时间作最后的购物, 而后接送至机场, 乘搭豪华客机返回美丽的家园—新加坡。希望我们永高旅行社为您安排的行程您会满意。